
ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY STČ ČBF 

konané 20.5.2024, od 18.00 ve Sportcentru Brandýs, Kostelecká 1776, Brandýs n. L. 

 

VH byla zahájena v 18hodin, předsedající B. Žánová konstatovala, že je přítomný dostatečný počet 

delegátů k jejímu konání a VH zahájila s následujícím programem: 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení jednacího řádu a programu VH 
2. Volba pracovního předsednictva 
3. Volba komise  
4. Zpráva výboru za uplynulý rok 2023 
5. Zpráva o hospodaření STČ ČBF – schválení výsledků hospodaření za rok 2023 
6. Zpráva STK o sezóně 2023/24  
7. Zpráva o činnosti středočeského ČABRu  
8. Zpráva kontrolní a revizní komise  
9. Diskuse 
10. Schválení návrhu usnesení, závěr 

 

Ad 1) VH schválila program jednání 

Pro 16  zdržel se 0  proti 0 

 

 VH schválila jednací řád 

Pro 16   zdržel se 0  proti 0 

 

Ad 2) VH zvolila pracovní předsednictvo ve složení: předseda P.Čeněk, členové T.Benda, J.Hojka, 

L.Drahota 

Pro 14  zdržel se 2  proti 0 

 

Předsedající přivítal na jednání VH Generálního sekretáře ČBF p. M.Šoba. 

 

Komise konstatovala, že se VH zúčastní 17 zástupců klubů s hlasem rozhodujícím.  
 

Ad 4) Zpráva výboru za uplynulý rok 2023 
 

Předsedkyně oblastního výboru přednesla zprávu o činnosti oblasti za rok 2023, 
poděkovala oddílům, které ji reprezentovaly i ostatním, které se věnují práci s mládeží. 
Zpráva byla schválena. 

 
Pro 16  zdržel se 0  proti 0 

 

Ad 5) Zpráva o hospodaření STČ ČBF – schválení výsledků hospodaření za rok 2023 ve výši 
– 342 608,-Kč.  

B. Žánová přednesla zprávu o hospodaření oblasti za rok 2023. Vysvětlila záporný 
výsledek větší mírou podpory klubů a větším množstvím realizovaných projektů, které byly 



hrazeny z úspor minulých let a získanou dotací od KÚ. Ztráta bude pokryta kladnými výsledky 
hospodaření oblasti z minulých let.  
Zpráva byla schválena. 
Pro 16  zdržel se 0  proti 0 
 

Ad 6)  Zpráva STK o sezóně 2023/24  
T. Benda jako nový předseda STK (od 1.5. nahrazuje ve funkci Lucii Vetorovou) přednesl 

zprávu o průběhu soutěží, vysvětlil řešené problémy i plánování další sezóny. Delegáti byli 
upozorněni na elektronickou formu přihlášky a vyšší míru sledování prostředí na zápasech 
zvláště dětských kategorií. Zpráva byla vzata na vědomí. 

 
Pro 16  zdržel se 0  proti 0 
 
Dostavili se zástupci dalšího klubu. 

 

Ad 7)  Zpráva o činnosti středočeského ČABR  
L. Peterková seznámila přítomné s činností ČABR v roce 2023, s počtem vyškolených 

rozhodčích, jejich prezentací a dalšími plány. VH vzala zprávu na vědomí. 
 

Pro 17  zdržel se 0  proti 0 
 

Ad 8) Zpráva kontrolní a revizní komise  
J. Veselý seznámil VH s činností DOK a nastavení pravidel pro naši oblast včetně měsíční 

kontroly účetnictví. DOK v současné době neřeší žádné problémy. Zpráva byla vzata na vědomí 
a ocenil ji generální sekretář M.Šob.  

 
Pro 17  zdržel se 0  proti 0 
 

Ad 9) Diskuse 
 

M.Šob  
-  seznámil účastníky s finanční situací ČBF a vysvětlil důvody zvyšování členských 
příspěvků. Pochválil naši oblast za snahu o kultivaci prostředí, hovořil o vzniku etického kodexu 
člena ČBF a alternativních trestech pro mládež do 14 let. V diskusi odpovídal na dotazy z pléna. 
-  důvody zvýšeného příspěvku pro začínající hráče v září (GS přislíbil projednání ve VV) 
-  vrácení příspěvku u hráčů, kteří již v nové sezóně nepokračují (příspěvek se nevrací) 
-  překlenovací období 2025 a další návaznost (překlenovací je pouze 2025, pak je již 
platba do března nutností, pokud nechce být člen penalizován 
-  problémy s el.zápisem ( potíže sdělovat na adresu J.Novotný nebo v oblasti P.Čeněk) 
-  náborové plakáty (bude řešeno s grafikem) 
- změny v Leris (dlouhodobé, těžkopádné, drahé, ale přesto snaha o zlepšení) 
 
Ostatní 

- V pozvánce na VH bylo avizováno, že účast na tomto důležitém jednání bude 

podkladem pro vyplacení příspěvku na mládež. Delegáti VH schválili nevyplacení 

podpory všem, kdo se neúčastnili, ať již s omluvou nebo bez omluvy s tím, že termín 

VH byl znám již několik měsíců a každý klub měl možnost pověřit svého zástupce 

účastí.  



Pro 15  zdržel se 0  proti 2 

 
- Delegáti byli informováni o vzniku ČABT, jeho aktivitách a možnosti prezentace 

v Trenérském zpravodaji  
- Informace o vyhlášení soutěží pro sezónu 2024/25  

- Delegáti byli seznámeni s projektem „Zelená píšťalka“ 

- Podněty k termínům trenérských seminářů a školení včetně přístupnosti 

videozánamů i pro trenéry, kteří se daného semináře nezúčastnili, přenese P.Čeněk 

do KM a ČABT 

- B. Žánová přednesla záměr oblasti k hrazení odměn rozhodčích od další sezóny pouze 

elektronicky. Pravidla a návrh formuláře budou zveřejněna na stránkách, k formuláři 

se mají kluby možnost vyjádřit do 30.6.2024. VH tuto snahu podpořila. 

 

 

Zapsala: B.Žánová 

20.5.2024 

  
 

 
 
 


